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Dr. Szili Katalin

az Országgyű lés Elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„A Külügyminisztérium ingatlanvagyonának megőrzéséről” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést

kívánok benyújtani Dr. Göncz Kinga külügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Az elmúlt héten a sajtóban megjelent hírek szerint a Külügyminisztérium a kezelésében lévő külföldi

ingatlanai egy részének eladását tervezi a 2009. évben .

Miért kerül sor e lépésekre? Van-e összefüggés az eladások és a Külügyminisztérium költségvetésének

drasztikus csökkenése között, amely csökkenésnek köszönhetően a KüM már jó ideje a

működésképtelenség határán egyensúlyoz? Konkrétan mely ingatlanok eladását tervezi a minisztérium ?

Mire fordítja majd a bevételeket a külügyi vezetés?

Budapest, 2008 . december 17 .
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